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Generalforsamling 8. marts 2025 - Referat 
Deltagere: Jes, Jan, Solvejg, Claus og Jens (ref) 
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Emne  Hvem 

Dagsorden

• Referat fra sidste år

• Økonomi

• Gulve i alle rum trænger til en overhaling.     

• Tæppe ved sofabord - skal vi skifte det?       

• Ledning, forlænger til hækklippere mm.      

• Nyt stort glasbord til haven.     

• Årlig hovedrengøring - hvis vi vil have det gjort, hvornår så

• Tørrestativ inde.

• Flisegang til kompost mm - fliser doneret af Solvejg.

• Brændeskjul bag skur - skal vi lave/købe et gedigent brændeskjul.      

• Skaft til kost mm, der kan justeres i længden

• Punkteret vindue mod syd, nederste lille rude og træværk ved 

vinduerne. Hvis håndværkere skal reparere og kun kan/vil, mens 
huset er lejet ud, hvad gør vi så?


• Har I nogle forslag til, hvad vi kan gøre i forhold til, at man kommer i 
en situation, hvor man ikke kan bruge alle dagene i sin ferie? De 
nuværende regler blev jo lavet, fordi man ikke skulle bestille en hel 
uge vel vidende, at man kun skulle bruge et mindre antal dage.   
Desuden bør nok igen aftale præcist, hvad der gælder ved bestilling 
hen over helligdage.


• Sluttelig kan jeg oplyse, at vores havemand også servicerer vores 
motor, og i år har han haft den med på brandstationen for at gå den 
igennem. Det tager han kr. 500,- for.    
Det er tidligere aftalt, at Keld og Jan ikke deltager i båden mere, så 
hvis der er andre, der ikke vil være med, skal det være legalt at 
melde fra.    
Mit forslag er, at vi, der er med, indbetaler f.eks. kr. 500,- til vores 
bådkonto (7670 3005563), således at det er de personer, der bruger 
båden, som betaler.    
Således er mit forslag, at betalerne er Jens, Solvejg, Morten, Martin, 
Jes og de af Peter, Claus og Marianne, der stadig vil være med.       
Tænk over det til GF, så lægger jeg ud for bådudgiften, indtil vi ses.   
  


Emne
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Referat fra sidste år
Terrassedøren mv. Peter Rasmussen har ikke udført 
arbejdet ved terrassen  Vi prøver at rykke ham igen. Hvis 
vi får en aftale , må de, der er i sommerhuset acceptere 
at arbejdet udføres 

Solvejg
Jan

Økonomi Godkendt

Gulve i alle rum trænger til en overhaling.
Venter med beslutning til senere. Måske en ny 
gulvløsning i fremtiden sammen med udskiftning af 
brændeovnen

Tæppe ved sofabord - skal vi skifte det? Tæppet skiftes Connie

Ledning, forlænger til hækklippere mm. Er klaret

Nyt stort glasbord til haven.      Nyt bord anskaffes Solvejg/Jens

Årlig hovedrengøring - hvis vi vil have det gjort, hvornår 
så?

Solvejgs søster har lavet hovedrengøring for i år. 
Enighed om årlig rengøring før påske. Hvem og hvornår 
afklares fra år til år

Tørrestativ inde. Der anskaffes et nyt Jes

Flisegang til kompost mm - fliser doneret af Solvejg. Laves ikke. Men derimod nogle trædesten i skellet til nr. 
25. 

Claus

Brændeskjul bag skur - skal vi lave/købe et gedigent 
brændeskjul.

Ikke aktuelt

Skaft til kost mm, der kan justeres i længden Nyt anskaffes Jes

Punkteret vindue mod syd, nederste lille rude og 
træværk ved vinduerne. Hvis håndværkere skal 
reparere og kun kan/vil, mens huset er lejet ud, hvad 
gør vi så?

Se under referat fra sidste år ovenfor

 Hvem Emne
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Har I nogle forslag til, hvad vi kan gøre i forhold til, at 
man kommer i en situation, hvor man ikke kan bruge 
alle dagene i sin ferie? De nuværende regler blev jo 
lavet, fordi man ikke skulle bestille en hel uge vel 
vidende, at man kun skulle bruge et mindre antal dage.   
Desuden bør nok igen aftale præcist, hvad der gælder 
ved bestilling hen over helligdage.

- Vinterreservationer ændres således, at man ikke 
længere skal reservere en hel uge, men frit kan vælge 
dage op til en uge ad gangen.
- Reservationer af sommerhuset kan afbestilles med 4 
ugers varsel uden betaling.  

Connie/Jens

Sluttelig kan jeg oplyse, at vores havemand også 
servicerer vores motor, og i år har han haft den med på 
brandstationen for at gå den igennem. Det tager han 
kr. 500,- for.    
Det er tidligere aftalt, at Keld og Jan ikke deltager i 
båden mere, så hvis der er andre, der ikke vil være 
med, skal det være legalt at melde fra.    
Mit forslag er, at vi, der er med, indbetaler f.eks. kr. 
500,- til vores bådkonto (7670 3005563), således at det 
er de personer, der bruger båden, som betaler.    
Således er mit forslag, at betalerne er Jens, Solvejg, 
Morten, Martin, Jes og de af Peter, Claus og Marianne, 
der stadig vil være med.       
Tænk over det til GF, så lægger jeg ud for bådudgiften, 
indtil vi ses.     


Forslaget er vedtaget. Dog således, at der afregnes pr. 
andel - for tiden 4 andele. 

Husk at overføre beløbet på kr. 500 til bådkontoen. 

Jes

Eventuelt

- Solvejg har sørget for nedklipning af hyben
- Affaldssortering: Nu må blød plast også komme i 

sammen med hård plast. Se i øvrigt reglerne på 
kommunens hjemmeside

 Hvem Emne
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